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   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 02.12.2022  

Číslo: 08184/2022/ORRUPŽP-53105 

Vybavuje: Ing. arch. Peter Serfözö 
e-mail: peter.serfozo@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 178 

 Mobil: 0910 324 698   
 

 

ZÁPISNICA 

 

z 1. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 02.12.2022 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 242 (1 poschodie). 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Voľba podpredsedu Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja 

3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 - 2025 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie a  ostatných prítomných, predstavil hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka, ospravedlnil tajomníka komisie Ing.arch. Petra Serföza, 

ktorý sa nemohol zúčastniť z pracovných dôvodov a otvoril 1. rokovanie Komisie ÚPŽP. 

Z celkového počtu 6 členov komisie boli začiatku rokovania prítomní 4 členovia, čo je  

nadpolovičná väčšina a teda komisia bola  uznášaniaschopná.  

Uviedol, že návrh programu rokovania komisie a materiál na rokovanie bol vopred zaslaný 

všetkým členom komisie e-mailom.  

Predseda komisie upozornil prítomných o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice.  

 

Diskusia: 

K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 
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Uznesenie č. 1/2022 

Komisia schvaľuje program 1. rokovania Komisie ÚPŽP. 

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 4 

Za: 4    Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 1. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu 2: 

Voľba podpredsedu Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: 

V zmysle § 5 ods. 1 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK členovia komisie 

volili podpredsedu komisie.  

Predseda komisie navrhol za podpredsedu Komisie územného plánovania a životného pro-

stredia Zastupiteľstva KSK p. Martina Smrča . 

 

Diskusia: 

Neboli podané ďalšie návrhy. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2022 

Komisia volí RNDr. Martina Smrča za podpredsedu Komisie územného plánovania 

a životného prostredia. 

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 4 

Za: 4     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu 3 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 - 2025 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu, podrobne informovala o návrh rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: MVDr. Ladislav Molnár, PhD., RNDr. Martin Smrčo, Ing. Milan 

Lesňák . 

 

Predmetom diskusie boli témy: 

- podpora klubu Aliancia za návrh rozpočtu, počíta s I. úpravou rozpočtu, 

- podpora klubu regiónov za návrh rozpočtu tak ako je predložený, 

- zníženie výdavkov na dotácie, zmena rozpočtu, daňový bonus, 
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- Plán obnovy a odolnosti SR a stým súvisiace výzvy na získanie finančných prostriedkov, 

- pokračovanie na realizácii všetkých začatých investičných projektoch, ktoré sú finančne 

kryté rozpočtom,  

- zvyšovanie cien energií (centrálna rezerva), 

- zvyšovanie cien stavebných materiálov a prác v súvislosti s investičnými projektmi 

(zabezpečenie financovania). 

 

Na otázky zodpovedali:  

Ing. Kvetoslava Lipovská, Ing. Martin Sokol, Ing. Jozef Hudák, Ing. Róbert Gima, Mgr. 

Ladislav Lörinc. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov komisie hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 3/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 4 

Za: 4     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu 4: 

Rôzne 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Milan Lesňák, RNDr. Martin Smrčo, Mgr. Zuzana Slivenská, 

MVDr. Ladislav Molnár. 

 

Predseda komisie informoval o témach, ktorými by sa mala na svojich zasadnutiach Komisia 

územného plánovania a životného prostredia zaoberať: 

- investícia súvisiaca so spoločnosťou Valaliky Industrial Park, 

- ekologická havária na rieke Slaná, 

- výsadba stromov pri cestách II. a III. triedy, 

- problematika PCB látok Strážske. 

 

Predmetom diskusie boli témy: 

- R-ÚSES – spracovanie, spolupráca s OU ŽP, financovanie, 

- za oblasť ŽP - vodovody a kanalizácie, nedostatočné vodné zdroje, nedostatočná kapacita 

ČOV, financovanie projektov, vypracovanie  koncepcie a participácia KSK s vodárenskou 

spoločnosťou a okresnými úradmi (odbor starostlivosti o ŽP), 

- príprava výziev z MIRI na prefinancovanie projektov vodovodov a kanalizácií, 

- databáza obcí, ktoré majú vypracované projekty na vodu a kanál (PHSR, štatistiky KSK), 

- úloha KSK - mať informácie o problémoch v regióne, vytvárať tlak pre investorov 

a inštitúcie, aby dostatočne riešili požiadavky na technickú infraštruktúru. 
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K bodu 5: 

Záver 

Predseda komisie Ing. Milan Lesňák konštatoval, že program 1. rokovania Komisie ÚPŽP bol 

vyčerpaný, poďakoval členom komisie za účasť a poprial im pekný deň.  

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. arch. Peter Serfözö                                                              

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Milan Lesňák  

predseda komisie 

 


